

进风窗可调节进风面积,控制进舍风速及通风量,以达到理想通风换气效果。

Inlet window can adjust the area of air intake, control the wind speed and ventilation volume of the house, to achieve the ideal ventilation effect.

## 青岛大牧人机械股份有限公司 Big Herdsman Machinery CO.,LTD

# ● 弹簧进风窗 Spring Air Inlet

- ●进风窗由驱动牵引开启,弹簧拉紧关闭。
- ●进风窗设计有沟筋咬合结构,关闭密封效果好。
- ●进风窗配导流板,可调不同开启角度,确保小窗进风吹至鸡舍中央。
- 1. The air inlet is opened by drive traction and closed by spring tension.
- 2. The air inlet is designed with groove rib occlusal structure, which has good sealing effect.
- 3. The air inlet is equipped with a guide plate, which can be adjusted to different opening angles to ensure that the air inlet is blown into the center part of poultry house.

分类/Category	参数/parameters	
材质/The material	PS	
尺寸/ The hole size	560mm (W) *270mm (H)	840mm(W)*270mm(H)
面积/Area	0.11m²	0.16m²



## 弧面进风窗系统Air inlet system with curved

- ●进风窗由驱动牵引关闭,自重开启。
- ●进风窗设计有PU密封条,关闭密封效果好。
- ●进风窗配导流板,可调不同开启角度,确保小窗进风吹至鸡舍中央。
- The air inlet is closed by drive traction and opened by self weight.
- •The air inlet window is designed with PU sealing strip, which has good sealing effect.
- The air inlet is equipped with a guide plate, which can be adjusted to different opening angles to ensure that the air inlet is blown into the center part of poultry house.

分类/Category	参数/parameters	
材质/The material	PP+PVC	
尺寸/ The hole size	800mm(W)*270mm(H)	1200mm(W)*270mm(H)
面积/Area	0.16m²	0.24m²
拉臂/N0. of pull arms	1	2





#### 侧墙大窗系统

进风窗由驱动牵引关闭,自重开启。

进风窗设计有橡胶密封条,关闭密封效果好。

进风窗配导流板,可调不同开启角度,确保小窗进风吹至鸡舍中央。

- The air inlet is closed by driving traction and opened by self-gravity.
- Air inlet is designed with rubber sealing strip, good sealing effect.
- The air inlet is equipped with a guide plate, which can be adjusted to different opening angles to ensure that the air is blown to the center of the chicken house

分类/Category	参数/parameters
材质/The material	PS+PVC
尺寸/ The hole size	800mm(W)*500mm(H)
面积/Area	0.26m²
拉臂/N0. of pull arms	1





#### 青岛大牧人机械股份有限公司

地址: 青岛市城阳区空港工业园月河路 电话: 0532-8493 3988 网址: www.bigherdsman.com

#### QINGDAO BIG HERDSMAN MACHINERY CO.,LTD

Add: Yuehe road, Konggang industrial park, Qingdao city, Shandong Province, PR China

Tel: +86-532-8493 3988 Website: www.bigherdsman.com



微信扫描二维码, 关注大牧人